



DINNER MENU

6:00 - 11:00PM
(LAST ORDER: 10:30PM)

湯底選擇 SOUP CHOICE



泰式冬蔭公
Thai Style Tong Yum Soup



四川麻辣湯
Sichuan Mala Pot



豚肉白湯
Nagasaki White Pork Soup



壽喜燒
Sukiyaki Pot



日式美顏豆乳鍋
Japanese Soy Milk Pot



花膠雞湯
Chicken Soup with Fish Maw

放題選擇 COURSE CHOICE

*小童: 4-11歲
*Children: ages 4-11

1
精選牛胸腹肉
Short Plate



成人 Adult \$188
小童 Children \$98

2
頂級肩胛肥牛
Prime Chuck Roll



成人 Adult \$248
小童 Children \$148

3
澳洲 M6 和牛
Aust. M6 Wagyu Beef



成人 Adult \$288
小童 Children \$148

4
日本黑毛和牛
Japanese Wagyu Beef



成人 Adult \$348
小童 Children \$158

5
鹿兒島豚肉
Kagoshima Pork Butt



成人 Adult \$248
小童 Children \$118

精選豚肉 Pork Butt

特級牛舌心 Ox Tongue Sliced

以上 1-4 款 包含以上兩款肉類, 第 5 款 包含第 1 款牛肉及牛舌心
Meal 1-4 include the above meat, Meal 5 includes Short Plate and Ox Tongue Sliced

惠顧放題可享無限 Häagen-Dazs 雪糕
Customers can enjoy limitless Häagen-Dazs ice-cream



追加放題
ALL YOU CAN DRINK



每位客人可享受加 \$48 無限暢飲 4 款生啤
(每位客人必須同時加錢, 方可享受以上優惠)

Customers can enjoy all-you-can-drink Draught beer for an additional \$48 / pax
(Additional fee charged to all customers on each table)

放題套餐供應規則
All You Can Eat Dining Rules

• 餐牌內套餐全部以九十分鐘放題形式供應。• 同枱客人均能點選相同套餐。• 點選合適的套餐後, 店員會奉上肉類一碟, 如要追加肉類, 請告知店員。• 其他火鍋配料由自助吧自取。• 放題時間由客人入座後及解釋完畢此規則起計。• 店員會於放題時間完結前十五分鐘提示客人及請預先結帳。• 放題時間完結前十五分鐘開始不再接受追加肉類或飲品, 九十分鐘完畢後請客人自行離座。• 所有食物只供堂食, 不可外賣。• 另收加一服務費 (四捨五入計算)。
• All courses on the menu are served on a 90minutes All You Can Eat basis. • Same set of course should be ordered for same group of customers. • First round of meat is served after course is chosen, please place order from our staff for supplementary meat. • Additional items served at buffet bar. • 90minutes dining time starts once you have been seated and after explanation of these rules. • Customers will be reminded about their remaining dining time and required to make payment 15minutes before the dining time ends. • No order can be taken during the last 15minutes of allowed dining time, please render back your table when 90minutes limit arrives. • Food served for dine-in only, no take away of food or drinks are allowed. • Prices are Subject to 10% service charge (round to the nearest dollar)

